
Zasedání č. 13  

Komise: Komise dopravní 

Datum:   13.10.2021  

Přítomni: Sedláček, Kubát, Fedorovič, Lebeda, Malík, Kleinová, Mottl, Bartl, Kraus,  

Omluveni: Jirásek, Šorčík, Tvrdík, Procházka, 

Neomluveni: Jiráň 

Hosté: Šnajdr – místostarosta, Gygalová, Ladrová – ODaSH 

Příští jedn.: 24.11.2021 od 16.00 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

   RM bere na vědomí zápis z 13. zasedání komise dopravní ze dne 13.10.2021 

 

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

- úvodní slovo – předseda komise Z. Sedláček přivítal členy, hosty a zahájil jednání Komise 

dopravní (dále jen „komise“). Poté koordinátor komise D. Vepřek správce komunikací  

z technického oddělení (dále jen „TO“) konstatoval, že je přítomno 9 členů z celkového počtu 

14 členů, komise je tedy usnášeníschopná. Dále komisi přednesl návrh programu jednání, 

schválen beze změn. 

  

a) Projednání předložených žádostí:  

- OsV Vnitřní město: Žádost p. Kotána o umožnění vjezdu cyklistů v protisměru Vladislavovou 

ulicí (směrem k Palackému náměstí): Dle sdělení p. Vepřka TO jako správce komunikací již 

min. jednou o příslušné dopravní značení umožňující pohyb cyklistů v protisměru této ulice 

požádalo místní DI PČR, žádost byla však zamítnuta. Obavou DI PČR byla především 

nebezpečnost v úseku u Čedoku, kde se vozovka zužuje pod normovanou limitní mez. 

Souběh vozidel a cyklistů byl proto nedoporučen. Pokud rada města nemá na věc jiný názor, 

tak TO požádá znovu DI PČR o tuto stanovení nového DZ, neboť jsou např. na pozici ředitele 

a dopravního inženýra DI PČR noví policisté (npor. M.Zdeněk a por. Z.Žák.). 

 

- M. Thieme: Dopravní situace u domu č.p. 302 v ul. Nyklasy na Kaňku, žádost o umístění 

zpomalovacího retardéru: 

OI-TO prověřilo situaci na místě samém s výsledkem, že je instalace retardéru přebytečná. 

V místě se nachází opotřebená, často opravovaná vozovka se živičným krytem. Jedná se  

o velmi úzký prostor, na němž je veden obousměrný provoz. Stavebně technický stav 

neumožňuje rychlejší jízdu a s ohledem na skutečnost, že po instalaci retardéru dochází 

k nepříjemnému okolnímu zvýšení hlukové zátěže apod., nedoporučuje TO jeho instalaci. 

Komise dopravní se po debatě na toto téma shodla na stejném názoru s TO. V případě 

souhlasu rady města p.Vepřek v tomto duchu odpoví žadateli. 

 

b) Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.:   

Vepřek účastníky jednání seznámil s posledními kroky správy komunikací: 

- Situace kolem nákupu informativních radarů, komise původně doporučila jen 4ks, rada 

města však souhlasí s umístěním 6ks, dále popsal historii této změny a nově navržená 

místa. Některým členům komise se tento postup nezdá zcela správný, neboť byly komisí 

navrženy jen 4ks. Pan místostarosta k věci doplnil informaci, že záměrem města je nákup 

5+1ks, případný šestý radar dokoupit až po odsouhlasení jeho umístění na silnici I/2, 

smlouva s dodavatelem bude obsahovat i tento šestý kus za stejnou cenu jako zbylých 5ks. 

  

- Na základě opakovaných dotazů členů komise představil dokumenty ŘSD (situační mapky) 

ve věci výstavby silnice I/38, tj. MÚK Malín, narovnání trasy I/38, napojení objektu MIGRO 

na silnici I/38, obchvat obce Církvice aj. 

 

- Sdělil informaci a pozval členy komise na chystané setkání občanů s představiteli města ve 

věci „Generelu dopravy“ dne 11.11.2021 od 17.00 hodin do haly Klimeška. 

 



 

- Oznámil komisi dokončení některých úkolů z minulých jednání, např. již zrealizovaný posun 

hranic obce v ulici Nad Sady, OD stanoveno DZ pro novou autobusovou zastávku v této ulici, 

dále umístění retardérů a DZ v ulici Potoční i provedené úpravy svislého DZ u OK Tesco  

i o prozatímním zamítavém stanovisku DI PČR k posunu hranic v Kaňkovské ulici (souhlas 

může být udělen, až se bytová zástavba v Hrušňové ulici přiblíží pod hranici vzdálenosti 15m 

od vozovky v Kaňkovské ul.). 

 

- Uvedl také, že je ve schvalovacím procesu i většina dalších očekávaných akcí, změny textu 

na zónových značkách u obou městských sídlišť, retardéry a DZ v ul. V Hutích/Po Mlýnech, 

změna hodnoty max. nosnosti vozidel v ulici U Pomníku atd. (většina z toho čeká na vyřízení 

u dopravního inženýra DI PČR, který čerpá dlouhodobou dovolenou). U krajského úřadu je 

také požádáno o dříve doporučené a radou města odsouhlasené zrušení přechodu pro chodce 

v ul. Čsl. Legionářů. Uvedený krajský odbor dopravy vydá příslušné stanovisko nejpozději do 

30.11.2021, TO tedy požádalo radu města o prodloužení termínu plnění usnesení rady města 

z původního termínu 30.9.2021 nově do 15.12.2021. 

 
- Malík: Upozornil na skutečnost, že po neočekávaném nedostatku řidičů nevyjely některé 

spoje MHD spol. Arriva …, občané o této skutečnosti nebyly včas informováni. Gygalová  

a Fedorovič na místě osvětlili okolnosti této mimořádné situace. 

 
- Gygalová: Upozornila na nepřesné označení některých kulturních či turistických cílů ve 

městě. TO provede kontrolu a poté i nápravu.  

Dále se dotázala na možnost snížit počet prováděných zónových čištění na obou městských 

sídlištích, zda by nebylo vhodné při chystané úpravě textu na zónových značkách rovnou 

uvést jen některé měsíce, oproti současnému termínu čištění duben až listopad. 

Místostarosta i Vepřek za TO však upřednostňují stávající stav s tím, že je mnohem 

výhodnější nynější stavu, tj. kdykoliv během roku zónové čištění operativně vynechat. 

 
- Kraus: Dotaz ve věci chystaných informativních radarů, jejich možné zapojení do 

automatizovaného systému řešení přestupků, jako tomu je u stávajících úsekových měření. 

Vepřek odpověděl, že právě tato možnost stejně jako mnohé jiné, jsou podmínkou pro 

chystané výběrové řízení na nákup těchto moderních radarů. 

 
- Kleinová: Obdržela informaci od místního obyvatele, že se ve Slévárenské ulici objevili 

nějaké zábrany na komunikaci. Vepřek odpověděl, že v místě dochází pouze k přemístění 

svislé DZ tak, aby byla pro řidiče lépe viditelná, o jiných zásazích TO nemá informace. 

 

 

 

  

c) Závěr: Sedláček poděkoval členům za účast a pozval je na příští jednání dne 24.11. 2021. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

                                                                                      

4) Reakce rady města:  

Usnesení č. 910/21 k zápisu komise dopravní 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 
zápis z 13. zasedání komise dopravní ze dne 13. 10. 2021. 

 

Zapsal: Vepřek Dobroslav  

 

 

Elektronicky ověřil: Sedláček Zdeněk 


